
HER ADAYA BİR MİNİ FUTBOL SAHASI YAPILMASI veMEVCUT SÜS HAVUZLARININ 

REVİZYONU HAKKINDA BİLGİLENDİRME 

Saygıdeğer Yeşilkentliler, 

Yeşilkentadalarında proje aşamasında yapılan süs havuzları o günün koşullarına göre 

planlanmış ve hizmete sunulmuştur. 

İlk yıllarda su sıkıntısının olmaması, elektrik fiyatının düşük olması nedeniyle sorun teşkil 

etmiyordu. Havuzlara doldurulan su kirlenince rögarlara deşarj ediliyordu. Ancak son yıllarda 

özellikle yaz aylarında su sıkıntısı nedeniyle, havuz suyunu atılması yerine, peyzaj alanlarında 

değerlendirilmekte olduğumuzdan, kimyasal ilaç uygulamaları yapılamamaktadır. Havuz suyunun 

her 10 günde bir boşaltılması, havuz yüzeylerinin temizlenmesi v.s. gibi zorunluluklar bizleri 

alternatif çözüm bulmaya mecbur etmiştir. 

Temsilciler Kurulunda her yıl kabul edilen  “İşletme Projelerimiz”de yatırımlarla ilgili ilave 

aidat toplanması kararı bulunmadığından, konu Belediye yetkilileriyle görüşülmüş, önerilerimiz 

olumlu karşılanarak, ilk etapta, Yeşilkent 1 Sitesi içinde havuz alanı küçültülmüş ve yeniden 

düzenlenerek hizmete sunulmuştur. İptal edilen havuz alanı yerine mini futbol sahası yapılmış ve 7-

12 yaş çocuklarımızın hizmetine sunulmuştur. 

Genel ekonomik sebeplerle, Belediyenin her üç adaya yapmayı planladığı benzer yatırımlar 

için bize verilen süre uzamıştır. Bu nedenle 2019 yılı içerisinde kalan işlerin kendi imkanlarımızla 

yapılması hedeflenmektedir. Bu amaçla, yapılması planlanan işlerin tahmini bedelleri,aralık ayında 

yapılacak olan Temsilciler Kurulu toplantısında gündeme alınacak ve görüşülecektir. Önerilerimizin 

onaylanması durumunda,  çalışmalar hızla yapılacaktır. 

Bu arada Yeşilkent 3 sitesinde mini futbol sahası yapımına kasım ayında başlanmıştır. 

Belediye destekli yapılan mini futbol sahasına ilave olarak, süs havuzunun revizyonu için de 

Belediye yetkilileri ile görüşmelerimiz devam etmektedir. 

Ada içi aydınlatmaları, peyzaj alanlarımızdaki eksiklerin giderilmesi, v.s gibi revizyonlar, 

sitemizi daha güzel hale getirecektir. 2019 yılında öngörülen yatırımların yapılabilmesi için, ocak 

ayı içinde yapılacak olan, Apartman Kat Malikleri toplantılarında önerilen yatırım tutarlarının 

kabul edilmesi gerekir.Karar siz kat maliklerince verilecektir. 

Tüm kat maliklerinin bu konuda bize yardımcı olmalarını, aksi durumda işletme giderleri 

dışında yatırım niteliğinde olan işler yapılamayacak ve yönetimimize bu konuda gelen istek ve 

öneriler karşılanamayacaktır. 

Zira, bu güne kadar toplanan aidatlarla, mevcudun korunduğu ve işletme giderlerinin 

karşılandığı aşikardır. 

Bu vesile ile tümYeşilkent’lilere saygı ve sevgilerimizi sunarız. 

 

                                                                                              ALİ SAMİM ÖZER 

                                                                                                     Başkan 


